

## 关于延期举办第十四届复杂系统及未来技术与应用国际研讨会(IWCFTA 2021)的通知

尊敬的各位老师和同学:

您好!

受新型冠状病毒肺炎影响,原定 2021 年 11 月 26 日-29 日举办的第十四届复杂系统及未来技术与应用国际研讨会(IWCFTA2021)延期举办,时间改为 2021 年 12 月 11 日-14 日,其中 2021 年 12 月 11 日报到。

感谢您的参与和支持!



### About the Postponing of the 14<sup>th</sup> International Workshop on Complex-systems for Future Technologies and Applications (IWCFTA 2021)

Dear all,

Considering the current situation of COVID-19 in China, we have to postpone the 14th International Workshop on Complex-systems for Future Technologies and Applications (IWCFTA2021), originally scheduled on November 26-29, 2021, to December 11-14, 2021. The first day is arranged for registration.

Thank you for your participation and support!

IWCFTA committee  
Faculty of Mathematics and Computer Science of GDOU  
Graduate School of GDOU  
November 10, 2021